
Referat Sydmøde d.07.11.2019 

 

Afbud: CG, MDR, NM 

Ordstyrer: AJE 

Referent: AMC 

LH er her. 

 

1: RS laver rundering på TI. Opfølgning på mærkater til vinduer med lattergas, samt låge på klinik, 

hvor HB tit har været ved at få fingrene i klemme. 

2: Godkendelse af referat fra sidste teammøde godkendt. 

3: Dagsorden godkendt. 

4: Tøj: Mangler strømper på TI. Der tages med fra SØ. 

5: AM: RS fortæller gennemgang af NIR. Får info på kursus d.23.01.20. Vi laver fælles tilmelding. 

Ny APV kommer i e-boks. Alle skal svare, da det er lovpligtigt. (Spørgeskema/trivselsmåling). 

6: Nyt fra ledelsen, LH kæmper og har kæmpet en kamp. Sej chef vi har!! Forhandlingerne endte 

heldigvis godt, og vi kan næsten ikke få armene ned igen  

7: Hvordan går det, har vi tid nok og er vi med?  

Nej vi er ikke med, men vi gør det så godt vi kan. Ellers har vi det fint  SØ har mange udgifter til 

reparationer. Og Carsten er tit på besøg. Lugt fra afløb og toilet derovre er laaaaangt om længe 

væk, og det er nu til at holde ud at være der igen. Vi håber det holder. Computere på SØ er meget 

langsomme. Lyset på HB klinik på SØ bliver forhåbentlig snart lavet af den lidt utilregnelige 

”Martin EL”. 

8: LH er med, da han vil fortælle lidt om byggeplanerne. Der tegnes og fortælles, og vises foreløbige 

tegninger. Der er nogenlunde styr på, hvor sundhedsplejersken, pedel osv. får lokaler, nu hvor vi 

overtager deres lokaler. Hvornår de begynder at vælte murer, vides ikke endnu. LH fortæller det 

hele kommer til at ske i 2020. 

9: Div. Ønsker fra CG og AMC af ferie og afspadsering godkendes. 

10: Førstehjælp bliver med Team Nord på Korshøj. Evt. frokost sammen. 

11: Tilsætning af OR-vis. Der er nu sat til fra behovslisten på TI og SØ. Får man pt. som skal have OR-

vis inden MK og TK kommer, må de gerne sættes til med det samme, hvis der er flere tider. 

12:Penge fra artikulator: Bruges på julehygge og evt. en trivselsdag.  



13: Praktikant Filando, vil gerne være TP. Kommer i uge 47 for at snuse til faget. Filando er ikke i 

gang med uddannelsen. 

 

Tak til HB for dejlig kage  


